

(委托书) Power of attorney伊朗大使馆双认证

产品名称	(委托书) Power of attorney伊朗大使馆双认证
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	600.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

产品详情

(委托书) Power of attorney伊朗大使馆双认证

联系人：程丹 电话:15913941040 QQ：2623880699

朗伊斯兰共和国（英语：Islamic Republic of Iran），位于亚洲西部，属中东国家。

The Islamic Republic of Iran (English: Islamic Republic of Iran), located in western Asia, is a Middle Eastern country.

商业合同、协议书、委托代理证书、授权书、营业执照、公司章程、银行资本证明以及业务证明等(须经贸促会做成证明书，然后交外交部和驻华使馆办理领事认证)。

Commercial contracts, agreements, entrusted agency certificates, power of attorney, business licenses, company articles of association, bank capital certificates, business certificates, etc. (Certificates must be made by the CCPIT and then submitted to the Ministry of Foreign Affairs and Chinese Embassy for consular certification)

产地证、INV、健康证（如有）须一起认证，并按发票金额收费。

The certificate of origin, INV, and health certificate (if any) must be certified together and charged according to the invoice amount.

所有商业发票类文书中必须注明买卖双方公司信息，包括公司名称地址、联系电话及手机、传真；伊朗到货港口信息；货物名称、重量、运输方式、金额（美元、欧元）、原产地等信息。

All commercial invoice documents must indicate the company information of the buyer and seller, including company name and address, contact phone and mobile phone, fax; Iran arrival port information; cargo name, weight, transportation method, amount (USD, Euro), origin, etc information.